

家庭主婦

滿金而歸!

Housewife enjoys a prosperous vacation!

POWER TOTO 6/55



旅行買字 贏中



RM9,534,776!

當您心血來潮時，請別掉以輕心，因為分鐘那就是您中獎的預告！一位來自沙巴的婦女，就是突然福至心靈，當她出外旅遊時，就心血來潮的在當地買了一組系統8包字的至尊多多六合彩 (6/55)。她所投注的號碼是 - 5、11、18、23、31、37、45、51。很幸運的，其中的六個號碼，投中首獎，而她只以區區的 RM28，就贏走了 RM9,494,576.40 的獎金 (2009年12月30日 (星期三) 3282/09期)！同時，她所下注的系統8包字玩法也額外贏得 RM40,200 的獎金！這筆總數 RM9,534,776.40 的旅行之財，絕對是她過年前的一份大厚禮！

因此，別以為幸運之神不會找上您，只要時來運到，您就是下一個千萬富翁了！多多博彩，給您也！

Lucky Winner Bags RM9,534,776 While Traveling!

Never ignore your intuitions because that might be your first step to bagging a jackpot! That is what a homemaker from Sabah learned, as she invested in the Power Toto 6/55 jackpot while traveling on holiday. She chose the System 8 with 8 numbers, her set of lucky numbers was 5, 11, 18, 23, 31, 37, 45, 51. Her investment? RM28. On 30th of December 2009 (Wednesday, draw no. 3282/09), 6 out of the 8 numbers were drawn as first prize, her intuition rewarded her with RM9,494,576.40! On top of that, she also won RM40,200 by placing her bets through System 8! Now, if that wasn't the perfect gift to start the New Year, we don't know what was!

So, as our lucky winner would probably tell you, don't be negative and never say "it's impossible"! With a little luck, you too, can be the next multi-millionaire!

First Power Jackpot Winner

Won RM9,534,776 with 'System 8'

Congratulations to our first Power Toto 6/55 jackpot winner from Sabah who won the jackpot of RM9,494,576.40 on Wednesday 30th December 2009 (Draw No.3282/09), with the set of number '5, 11, 18, 23, 31 & 51'. Besides, she also won an extra of RM40,200 from playing 'System 8'.

The lucky housewife mentioned that she just felt good about her selected numbers and wagered on them for several draws. She added that she just likes to pluck her lucky numbers from anything, anywhere as long as she feels good about them at the particular moment.

So, just believe in your inspiration and you could be the next millionaire! Go For It! 

首至尊积宝赢家以系统八包字玩法赢取总值 RM9,534,776

恭喜一名来自沙巴州的家庭主妇成为首位至尊多多六合彩(6/55)积宝大赢家。她是以“5, 11, 18, 23, 31 及 51”这组号码,于2009年12月30日(星期三),第3282/09开彩期,击中总值RM9,494,576.40的奖金。此外,她也以系统八包字玩法赢得额外RM40,200的奖金。

幸运的她特别对这组号码有好感,她之前也以这组号码下注了好几期。她透露,她经常从好感的事物或地方寻找她的幸运号码。

所以,请相信您的灵感;它可能让您成为下一期的百万富翁追之也!



12月30日, 2009

